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حیف اصولگرایی که با احمدی نژاد یکی دانسته شود

اکبر ترکان دبير شــورايعالی مناطق آزاد در تحليلی از وضعيت اردوگاه اصولگرايان برای انتخابات ســال ۹۶ گفت: آقاي ناطق نماد اصولگرايي اســت، يعني اگر بخواهيم بدانيم معيار اصولگرايي چيست، به نظر من 
آقاي ناطق همه ويژگي هاي يك اصولگراي تمام عيار را دارد. نمي دانم الان چه شده که فضا دست آدم هاي کم ظرفيت افتاده و نمي توانيم مرامي مثل مرام ناطق نوري را جلو ببريم. ترکان تاکيد کرد: اصولگرايان 
مدتي تحت تاثير افراطيون قرار گرفتند و اصلي ترين چهره اصولگرايان از آنها فاصله گرفتند. نتيجه اش هم اين اســت که الان وجهه اصولگرايان ضربه خورده اســت. اين به خاطر آن است که اصولگرايان تحت 
تاثير تندروها قرارگرفته اند و از شــخصيتي مثل آقاي ناطق فاصله گرفته اند. بايد بگويم اينها زيان کردند. زيانشــان اين اســت که الان در افكار عمومي جامعه تا مي گويند اصولگرا، همه ياد احمدي نژاد مي افتند. 
ترکان تصريح کرد: به نظر من، شــان اصولگرايان بيش از اين اســت که با احمدي نژاد مســاوي شــوند. حيف اصولگرايي است. اميدوارم اصولگرايان حرکتي اساســي کنند و به خودشان بيايند و شرايط خود را با 

چهره هاي قديمي مثل آقاي ناطق وفق دهند. ترکان در پاسخ به اين سوال که چرا رئيس جمهور در نشست هاي جامعه روحانيت مبارز شرکت نمي کند، تصريح کرد: شايد مشغله شان زياد است، شايد هم 
بعضي از دوستان بايد بيشتر کوشش کنند که آقاي روحاني را داشته باشند. آقاي روحاني درست مانند آقايان هاشمي و ناطق جزو شناسنامه ها هستند.

جلیلیوحدادعادلنمیآیند
حســين نجابت فعــال سياســی اصولگرا 
نزديــک به جمعيت ايثارگــران درخصوص 
کانديداهای انتخابــات ۹۶ گفت: از آقای 
جليلی و آقــای حداد عادل هم نقل شــده 
که نامزد انتخابات رياســت جمهوری نمی 
شوند. مثلا آقای دکتر نادران واقعا ظرفيت، 

قاطعيت، ســلامت نفس و دانش اين کار را دارد. من از او شخصا دفاع می 
کنم. وی درمورد نادران گفت: اولا اقتصاد را مسلط است و راه حل اجرايی 
دارد. ثانيا امتحانش را پس داده اســت. نادران دو ويژگی دارد اولا شفاف و 
رک صحبت می کند و ثانيا در زندگی خودش سالم سالم است. در دولت قبل 
تلاش بی امانی شد که شــخصيت آقای نادران را خدشه دار شود. نجابت 
افزود: خيلی تلاش شد که آقای نادران را مبتلا يا متهم کنند، همه تلاش 

شان را هم کردند اما اتفاقی نيفتاد.

امیدکوکبیمشمولآزادیمشروطشد
وکيل مدافع اميد کوکبی از آزادی مشــروط 
موکلش خبر داد. سعيد خليلی گفت: موکلم 
ســه ماه قبل از عيد امســال به بيمارستان 
منتقل شــد و در آنجــا نتوانســتند بيماری 
وی را تشــخيص دهنــد و وی در ايام عيد 
به زندان برگشــت. وی افــزود: پس از آن 

به دليل وضعيت حاد موکلم، وی دوباره به بيمارســتان شــهدای تجريش 
منتقل شــد و پس از بررســی ها تشخيص ســرطان کليه را دادند و سپس 
موکلم به بيمارســتان ســينا منتقل شــد و در آنجا يكی از کليه های وی را 
عمــل کردند و در آوردند. خليلی تصريح کرد: ســه ماه پيــش که موکلم از 
بيمارستان مرخص شد تا الان از مرخصی استعلاجی استفاده می کرد و دو 
 ســه روز پيش هم آزادی مشروط مشمول وی شد و اين موضوع ديروز به ما 

اعلام شد.

صحبتباروحانیجزءمحالاتشده
اميــر محبيــان تحليلگر اصولگــرا گفت: 
بسياری از روزنامه نگاران که قبلا به راحتی 
رئيس جمهور ســابق را ملاقات می کردند، 
می گويند کــه صحبت با رئيس جمهور جزو 
محالات شده است. از نشست های صوری 
و فرماليتــه که بگذريم، واقعيت آن اســت 

کــه رئيس جمهور نبايــد در پرده غيب باشــد. مردم بــه او رای داده اند تا از 
طريق رســانه ها بدانند که چه می کند؟ برخورد تشريفاتی با مردم حتی اگر 
رئيس جمهور محترم چنين قصدی نداشــته باشد، به نوعی تحقير مردم و 
رسانه ها تلقی می شــود. وی افزود: نبايد با رفتار، مردم را تحقير کرد. ما به 
دور از شعار، مردم محترمی داريم، بسيار اهل رعايت هستند، اگر نبودند بايد 
بلاهای بسياری بر سر بعضی از دولتمردان مدعی غير عامل می آوردند. از 
حيای مردم و ادب و حرمت آنها سوءاستفاده نشود و قلبا با آنها نزديک شوند .

رجویبهدستخود
منافقینکشتهشد

وزير دادگســتری گفت: منافقــان هنوز به مجازات 
و قهر اين ملت گرفتار نشــده و ســزای اعمال خود 
را نديده اند. حجت الاســلام والمســلمين مصطفی 
پورمحمدی وزير دادگســتری روز دوشنبه در مراسم 
بزرگداشت ســالروز شهادت شهيدان رجايی و باهنر 
در حوزه علميه کماليه خرم آباد اظهار کرد: منافقان 
آنقــدر خبيــث و لعين هســتند کــه حتــی فرمانده 
تروريســت خود را نيز می کشند و سپس عنوان می 

کنند رجوی کشته شد و به هم تسليت می گويند.
وی اظهار کرد: سوال ما اينست که رجوی کجا کشته 
شد، کجا مرد و قبرش کجاســت؟ وزير دادگستری 
اضافه کرد: منافقان حاضر هســتند برای اينكه به 
جنايــت ها و توطئه هــای خود ادامــه دهند کثيف 
ترين نقشــه ها را اجرا کننــد و حاضرند رئيس خود را 
زنده بگور کنند تا برای يک روز بيشتر به جنايت های 

خود ادامه دهند.

پور محمدی افزود: منافقان دســت از خيانت خود 
برنداشته اند و در خصوص مسايل هسته ای به دروغ 
عليه ملت ايران پرونده سازی کردند چراکه از همان 
ابتدا، جاســوس صدام و ســپس جاسوس آمريكا و 

اسرائيل شدند. 

 منافقین هنوز به قهر ملت ما 
گرفتار نشده اند

وی همچنين تصريح کرد: منافقان هنوز به مجازات 
و قهر اين ملت گرفتار نشــده و سزای اعمال خود را 
نديــده اند. به گفته وی شــهيدان رجايی و باهنر نزد 
ملت ايران با عزت بوده و منافقان مورد لعن و نفرين 

ملت و زير سلطه استكبار هستند.
وزير دادگســتری يادآور شــد: ۴۰ ســال اســت که 
منافقان عليه ملــت ايران خيانت می کنند و بزرگان 

و فرزندان اين کشور را به خاک و خون می کشند.
وی با بيان اينكه منافقان روزی با صدام ملعون پيوند 
خوردند و هزاران نفر از مردم ايران را با جاسوسی های 
خود به شهادت رســاندند، ادامه داد: در واقع آنها با 
اين اقدام خود برخی از عمليات رزمندگان ما را ناکام 

و فرزندان و دليران مملكت را شهيد کردند.
وزير دادگستری اضافه کرد: در نهايت نيز در عمليات 
فــروغ جاويدان به لطف خدا بخشــی از آنها تار و مار 

شدند و مابقی به آغوش اربابان خود بازگشتند.
وی تصريح کرد: هرچقدر پرونده امام و شهدا پاک و 
طاهر اســت، به همان اندازه پرونده منافقان مملو از 
خيانت و جنايت بوده که نمونه بارز آن پرونده ســازی 
هســته ای بود که ۱۲ سال مردم ايران را با مشكل و 

فشارهای اقتصادی روبه رو ساختند.
وی همچنين با بيان اينكــه ۱۴ هزار ميليارد تومان 
طرح در لرستان در حال اقدام است، افزود: اقدامات 
جهشــی قابل قبولی در لرستان آغاز شده که انتظار 

می رود ادامه داشته باشد.

24آنلاین نوشت: چرا اصلاح طلبان دوست دارند نامزد نهایی اصولگرایان احمدی نژاد باشد؟
اردوگاه اصولگرا علاقه ندارد به گذشته باز گردد و به آينده فكر می کند، اصلاح طلبان اما همچنان تلاش می کنند ارتباط اصولگرايان و 

رئيس جمهور سابق را به رويشان بياورند.

 نامه نیوز نوشت: قالیباف در انتخابات 96 شرکت می کند؟
قاليباف به عنوان چهره ای سياسی در دوره های مسئوليت خود بر موقعيت های مختلف نشان داده است که بعد از سال ها ماندن در آن 

جايگاه تازه جزئيات چگونه مديريت کردن را درک می کند و کار را پيش می برد ولی بايد بداند که رياست جمهوری تفاوت فراوانی با 
شهرداری تهران دارد.

 تیتر یک نوشت: پشت پرده های انفجار دفتر نخست وزیری
بعد از نزديک به سی سال از انفجار دفتر نخست وزيری هنوز رسيدگی به پرونده آن به اتمام نرسيده و عاقبت سياسی مضنونان و حاميان 

آنها نشان می دهد که نفوذ سازمان يافته ای در کار بوده است.

 پارس نیوز نوشت: تخریب رویکرد جهادی در اداره شهر تهران
شايد از همين روی است که رفاه و آسايش نسبی تهران و ارتقای آن تا سطح استانداردهای جهانی موجب شده تا تفاوت فاحش پايتخت با 

ساير شهرهای کشور، تهران را بيشتر از هميشه در کانون توجه قرار دهد.

عكس روزسايت نگار

خانم »سگولن رويال« 
وزير انرژی و محيط 
زيست فرانسه روز 
دوشنبه برای بازديد از 
درياچه اروميه و ديدار 
با استاندار و مسئولان 
استان آذربايجان غربی 
وارد فرودگاه اروميه شد و 
مورد استقبال قرار گرفت

خبرنامه
دوشــنبه ۸ شــهریور ماه 1395

 انقلاب ما 
فوق قدرت بشر بود

دبيــر مجمــع تشــخيص مصلحت نظــام در ديدار بــا دبيرکل و جمعــی از اعضای هيئــت مديره جمعيــت فرزندان 
 شــاهد و ايثارگــر نوانديــش خدمتگــزار، گفــت: الگــو ســازی اقتصــادی و اجتماعی يكی از مســائل مهــم امروز 

انقلاب است.
محســن رضايــی در اين ديدار با گرامی داشــت ياد شــهيدان رجايی و باهنر گفت: بســيار خوشــحال هســتم که 
شــما فرزنــدان شــهدا را می بينــم و از حضــور در کنار شــما عطر همان شــهدا را احســاس می کنــم. از گزارش 
فعاليت هــای شــما و اينكــه با درک زمانه به کمک خانواده های شــهدا آمده ايد خوشــحال شــدم. اين از بصيرت 
شــما اســت و اين قبيل کارهــا را شايســته تقدير می دانم. واقعيت مســئله اين اســت که انقلاب مــا يک نهضت 
الهــی بوده و بــا انقلاب های ديگر جهان که انقلاب های انســانی و اجتماعی بودند متفاوت اســت. حتی بيداری 
اســلامی در مصــر، يــک انقــلاب اجتماعی با رنــگ و بوی مذهبی بــود. اما انقــلاب ما فوق قدرت بشــر بوده و 
حفــظ اين انقلاب نيز با قدرتی فوق بشــر صــورت گرفته. انفجار نــوری که حضرت امــام)ره( فرمودند، نور الهی 
بــوده. ايــن که پنج قدرت جهانی با ما ســر يک ميز می نشــينند را نبايد به خودمان نســبت بدهيــم؛ اين يک اتفاق 
الهی اســت. خاموش نشــدن چــراغ انقلاب يا حرکت عظيم جوانــان ما به جبهه ها از يک نيــروی ماورای طبيعی 
 سرچشــمه می گيــرد. ايثار شــهدای ما ناشــی از انگيزه ای اســت کــه يكايک آنهــا در ورای ميدان هــای مين و 

سيم های خاردار می ديدند.
وی ادامه داد: دشمنان ما هر قدر تلاش کنند نمی توانند نور الهی اين انقلاب را خاموش سازند. دو سال پيش داعش 
تا ســی کيلومتری مرزهای ما آمد اما امروز آنها چه روزگاری دارند؟ به اميد خدا آل سعود هم تنبيه می شود. مسئله اين 
اســت که کدام يک از ما در اين مســير قرار می گيريم و خودمان را با اين قدرت فوق بشری هماهنگ می کنيم. شهدا 
و جانبــازان ما اين کار را کردند. حال ما بايــد برای اين جبهه الهی، رزمنده و ياور پيدا کنيم که اين کار برای خودمان و 

کشورمان و آيندگان خوب است.
اســتاد دانشــگاه جامع امام حسين)ع( خاطر نشــان کرد: شــما بايد بنای کارتان را بر همين بگذاريد تا در مسير نور 
الهی در صحنه باشــيد. ايجاد اشــتغال خوب است اما کار درست کردن و از بين بردن فقر و محروميت در مسير الهی 
معنای ديگری دارد. مســير جهاد بعد از جنگ همچنان باز اســت و حوادث آينده نشان خواهد داد که ايران اسلامی 
نقش آفرين خواهد بود. مردمی کردن امور کشور، يک تجربه خوب بود که در جنگ به دست آمد و از دل همين مردم 
قهرمان های بزرگی پديدار شد. مردمی کردن اقتصاد با توجه به بخش خصوصی در مدل غربی يا شرکت های دولتی 

به سبک سوسياليست  متفاوت است. 
حتی در ابتدای جنگ دو بسيج درست شد؛ بسيج سپاه و بسيج آقای بنی صدر. اما آن سازمان نتوانست در خدمت 
انقلاب باشــد چون قواعد را رعايت نكرد. مردمی کردن اقتصاد بايد با قواعد انقلاب ســازگار باشد. شما می توانيد 
الگوهــای مردمی کردن اقتصاد را در چارچوب قواعد انقلاب و دفاع مقدس طراحی و روســتا و شــهر اســلامی 
طراحی کنيد. از خيابان و معماری خانه ها تا مدرســه و دانشــگاه و ســاير نيازها را انقلابی و اســلامی پيش بينی 
کنيد که متاســفانه تاکنون دوســتان ما در دولت ها مدل و الگويش را طراحی نكرده اند. الگوسازی يكی از مسائل 
مهم انقلاب اســت. دانشــگاه اسلامی و يا کشت و صنعت مورد قبول ما، هم مردمی است و هم روحيات انقلابی 

در آن به چشم می خورد.
فرمانده ســپاه پاسداران در دوران دفاع مقدس خطاب به فرزندان شهيد اظهار کرد: شما می توانيد مانند هسته های 
مقاومتی شويد که در آبادان با چهل پنجاه نفر تشكيل شد و برای آزادسازی خرمشهر با ده هزار نفر به جنگ با عراقی ها 
برخاســت. اگر اين هســته ها در اقتصاد شكل می گرفت بعد از اين سال ها، بايد اقتصاد ما شكوفاتر می شد. بچه های 
انقــلاب بايد از نظر علمی و دانش و فناوری، جلودار جامعه باشــند. هر فعاليتی که انجــام می دهيد، با نگاه به روابط 

ارزشی شروع کنيد.
رضايی افزود: آرزوی من اين اســت که در کارگاه های توليدی، کارگران با وضو بروند سر کار و با کالاهاشان بازارهای 
منطقــه ای را فتــح کنند و کارفرما هم با حس پدرانه به کارگرها رســيدگی کند و پيگير امور کارکنان آن واحد باشــد. با 
چنين ارزش هايی تحولات وســيع در اقتصاد را شــاهد خواهيم بود. همه کارها برای رضای خدا و موفقيت نظام اگر 

باشد، نتايجش را مردم حس خواهند کرد.

کار وزارت ارشاد فقط 
برگزاری کنسرت نیست!

وزير فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره اظهار نظرهای اخير در مورد کنسرت ها و حاشيه های به وجود آمده، گفت: يكی 
از عوامل دامن زدن به اين موضوعات را سايت هايی می دانم که بسياری از آن ها بدون شناسنامه هستند، برخی فكر 

می کنند کار وزارت ارشاد فقط برگزاری و صدور مجوز برای کنسرت است و کار ديگری ندارد.
علی جنتی با تاييد اين که اين موضوع، مســئله اصلی حوزه فرهنگ نيســت، ادامه داد: ما در ده ها حوزه ديگر مانند 
گســترش قرآن و عترت، کتاب، بازی های رايانه ای کار فرهنگی قابل قبول داريم که اصلا به آن ها اشــاره نمی شود. 
در حالی که اگر کنســرتی در جايی لغو شــود مدام از من و معاونين در اين رابطه ســوال می کنند و دامن می زنند. ما در 

برگزاری کنسرت ها نهايت دقت را می کنيم تا موازين شرعی و قانونی رعايت شود.
وزير ارشاد با بيان اين که آمار دقيقی از تعداد کنسرت های برگزار شده در طول سال ندارد، اظهار کرد: تعداد کنسرت های 
لغو شده زياد نيست و طی پنج ماه اول سال ۹ کنسرت لغو شده است. اما در برخی موارد کنسرت های خوانندگانی لغو 

می شود که مورد تاييد ما هستند و در رسانه ملی صدايشان پخش می شود که حاشيه ايجاد می کند.
وی افزود: مذاکراتی با ائمه محترم جمعه و مقامات قضايی انجام می شــود اما به دليل اين که رســانه ای نمی شــود، 
مردم خبردار نمی شــوند. ائمه جمعه به خود کنســرت اشــكال وارد نمی کنند بلكه به حواشی آن کار دارند. وزير کشور 
بارها تاکيد کرده است وظيفه نيروی انتظامی حراست از اين برنامه ها است، وزارت ارشاد نيز در محيط داخلی تالارها 
را مراقبت می کند تا مشــكلی پيش نيايد. نبايد در اين زمينه جای نگرانی باشــد و اگر تخلفی هم صورت بگيرد، با آن 

برخورد خواهيم کرد.
جنتی که شامگاه 7 شهريورماه در گفت وگوی ويژه خبری اخبار شبكه دو سيما صحبت می کرد، با بيان اين که در حوزه 
موســيقی شيوه نامه هايی توسط وزارت ارشاد ابلاغ شده که تكليف خواننده، نوازنده و تماشاچی در آن مشخص شده 
اســت،گفت: گاهی گروه موسيقی به اين شيوه نامه متعهد اســت اما برخی تماشاچيان با ظاهر نامناسب به کنسرت 

می آيند و رعايت حدودی را که بايد، نمی کنند.

با »50 کیلو آلبالو« برخورد نشد
جنتی با اشاره به فيلم »5۰ کيلو آلبالو« نيز گفت: اين فيلم را شورای نظارت بر نمايش تاييد کرده بود، اما پس از اکران 
ديديم انتقاداتی را بر آن وارد می کنند. درخواســت کردم فيلم را بياورند تا شــخصا آن را ببينم و پس از تماشــای فيلم 
ديدم برخی انتقادات به آن وارد اســت. من يک اظهار نظر شــخصی کردم اما با اين فيلم برخورد نشــد و از پرده سينما 

پايين کشيده نشد.
وی همچنين تاکيد کرد: فيلم هايی که ارزشــی نيستند، مورد حمايت ما نيستند بلكه وزارت ارشاد فقط روی محتوای 
آن هــا نظارت می کند. اينگونه فيلم هــا حاميان خود را در بخش خصوصی دارند. جنتی با بيان اين که فضای مجازی 
فضای بازی است، درباره مصداق های نفوذ فرهنگی اظهار کرد: بخش قابل توجهی از جامعه از شبكه های ماهواره ای 
و فضای مجازی استفاده می کنند. البته بخش هايی فيلتر شده اما با فيلترشكن به راحتی قابل دسترسی است، اين ها 
مواردی است که از خارج تاثير خود را می گذارد، عناصر تاثير پذيرفته در داخل نيز سعی می کنند اين الگوها را بگيرند 
و در جامعــه نشــر دهند. به طور مثال افرادی که در خارج از کشــور آموزش مدلينــگ می بينند و در تهران به صورت 
زيرزمينی اين کار را انجام می دهند و با انواع و اقســام لباس ها و آرايش های نامناســب آن را در جامعه نشر می دهند. 

گروه های زير زمينی موسيقی نيز که جوانان را جذب می کنند از غرب تاثير گرفته اند.
وزير ارشاد با ارائه اين آمار که در سال حدود ۸۰ هزار جلد کتاب چاپ می شود، گفت: بخشی از اين کتاب ها رمان های  
مبتذل و کتاب هايی در زمينه عرفان های کاذب اســت که جلوی آن ها گرفته شــده و اصلا اجازه چاپ به آن ها داده 

نمی شود.
او با بيان اينكه فيلم های ســينمايی خارجی در داخل کشــور به نمايش گذاشته نمی شود و جلوی بازی های يارانه ای 
مضر گرفته می شــود، اضافه کرد: در حوزه تئاتر برخی از نمايشــنامه ها وضعيت مناســبی ندارند و قابل اجرا نيســتند 
که جلوی آن ها گرفته می شــود، ممكن اســت گاهی بعضی چيزها از زير دســت در بروند اما بعضی وقت ها می بينيم 
نمايشنامه و فيلم نامه ای که مجوز گرفته است، به گونه ديگری اجرا می شود که در اين موارد اگر قابل اصلاح باشند، 

با اصلاحيه آن ها را درست می کنيم.


